
AFDELINGSBESTYRELSEN - AFDELING 27 – KALLESBJERGVEJ – FANØ

  

 

 

REFERAT FRA MØDET DEN 18. OKTOBER 2024 

 

Afbud fra Pia 

1. Referatet fra 18. september  

Vi undersøger muligheden for, at vores godkendte mødereferat bliver 

tilgængelige på Ungdomsbo’s hjemmeside så tidligt som muligt. 

 

2. Regnskab 2024  

Kassereren har opdaget, at der er købt opvasketabs på vores rådighedskonto, 

så de penge beder hun om at få retur. 

Bestyrelsen har fået afslag på at overtrække fritidskontoen, hvorpå Ungdomsbo 

har budgetteret med 0 kr. i udgift. Vi ser på muligheden for at samle beboerne 

til lidt julehygge e.l. 

 

3. Indkomne forslag/henvendelser  

Bestyrelsen er blevet bedt om at henstille til beboerne, at følge afdelingens 

husorden om, at hunde altid føres i snor, og at deres efterladenskaber samles 

op af hundeejer. 

Fanø væv og tekstil har henvendt sig med ønske om leje af festsal til deres 

foreningsaktivitet.  Bestyrelsen arbejder videre med sagen. 

 

4. Siden sidst  

Der er blevet justeret vinduer, men der mangler stadig tætningslister. 

 

Tagrender er blevet renset på nordsiden. Beboerne har fået information om, at 

sydsiden (havesiden) renses i perioden 3. til 12. december. Hvis man har huller 

i tagrenden, så meld det til driften. 

 

Ungdomsbo har informeret beboerne om efterårs-havesyn 28. november. 

 

5. Eventuelt 

Ny mødeprocedure. Vi mødes allerede kl. 9, i stedet for kl. 10, på de fremtidige 

fastlagte mødedatoer.  

 

Næste møde: Næste ordinære bestyrelsesmøde er den 13. november kl. 9.  


